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W środę obchodziliśmy  będziemy Uroczystość Objawienia Pańskiego, w tradycji zwaną
Świętem Trzech Króli. O tym dniu mówił biskup pomocniczy diecezji kieleckiej Marian Florczyk
w programie „Prawdę Mówiąc” Katarzyny Bernat na antenie Radia eM Kielce.

  

– To jedno z najstarszych świąt obchodzonych w Kościele, bo na Wschodzie świętowanoje już
w trzecim wieku, zaś na Zachodzie – ponad sto lat później. Jest związane z dniem światła, który
celebrowano już w trzecim wieku przed Chrystusem. Wówczas słońce się jakby zatrzymuje i
unosi w górę. Kalendarz chrześcijański przyjął ten dzień jako Uroczystość Objawienia
Pańskiego. Jezus, jako światło, ukazuje się narodom pogańskim – tłumaczył biskup Marian
Florczyk.

  

Jutro w Święto Trzech Króli na naszej stronie em.kielce.pl o godz. 13.00 będzie
transmisja VIDEO Mszy św. i kolędowanie z Trzema Królami. Przewodniczy bp Marian
Florczyk.

  

>>  Posłuchaj całej audycji
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https://emkielce.pl/kosciol/biskup-marian-florczyk-o-swiecie-trzech-kroli-jezus-jako-swiatlo-ukazal-sie-narodom-poganskim

